
Protokoll från styrelsemöte i föreningen Torpet LUGNET 

                                   2025-02-19 

 

Närvarande: 

Eva-Charlott Ekesäter, Ruban Sivanen, Christer och Ulla Boije.  

Frånvarande: Jens Fagerberg, Owe Eriksson, Anna Wenström ,Krister 

Johansson.  

 

Mötet öppnades av Eva-Charlott. 

Protokolljusterare: Christer Boije 

 

Eva-Charlott informerade on mail från Owe 

- Föredraget ”Botkyrka i namn och bild” 27/3 är färdigt att visas. 

- Seniorveckan, måndag 15 september, Owe jobbar på att vi i 

föreningen åter anlitar biologen Brita Ahlgren för en guidning i 

mälarskogens naturreservat. 

- Har delgett styrelsen mina synpunkter på en förändring på 

mötesplatsen Torpets inriktning: Mindre festande (för att komma 

i åtnjutande ab bidrag från kommunen) och mer lärande och ett 

aktivitels-utbud som tilltalar barnfamiljer. 

 

Eva-Charlott informerade om mail från Jens 

Jag har dessvärre fått förhinder till mötet ikväll. 

- Positivt 1,är dock att jag till slut fått tillgång till Nordea och 

även lyckats betala den första fakturan till vattenfall. Nu återstår 

bara en sittning med Krister så vi gemensamt kan göra ett 

bokslut för 2024 och han kan visa lite enklare administrativa 

åtgärder. 

- Positivt 2, är att Owes presentation är klar och vi fixat så att det 

går att köra med torpets projektor. Vi ska träffas i torpet en dag i 

närtid och provköra presentationen på plats. 

 

I övrigt diskuterade vi om föreningen ska vara kvar  

- Svårt att få in nya medlemmar 

- Det verkar som engagemanget för föreningen avtagit 

- Ska vi fortsätta behöver vi få in fler i styrelsen 

 



 

Nästa styrelsemöte 19 mars kl. 19,00 

 

 

Mötet avslutades 

 

 

Vid protokollet    Protokolljusterare 

 

 

……………………..  ………………………….. 

Eva-Charlott Ekesäter   Christer Boije   


